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RM.0002.4.2016 

 P R O T O K Ó Ł NR XVI/16 
z sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku 

z dnia 21 czerwca 2016 r. 
 

XVI sesja Rady Miejskiej w Kamieńsku VII kadencji odbyła się w sali posiedzeń Rady Miejskiej 

w Kamieńsku w godz. 9
00

 – 12
00

. 

Stan radnych 15. Obecnych na sesji 13 radnych.  
 

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Na sesję zostali zaproszeni: Burmistrz Kamieńska Bogdan Pawłowski, Sekretarz Gminy – 

Ryszard Kurman, Skarbnik Gminy – Maria Ozga, Adwokat – Karina Zakrzewska oraz media: 

„Co Nowego”, „Pomiędzy stronami”, NTL Radomsko. 
 

Lista obecności gości zaproszonych stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 
 

Na sesję zostali zaproszeni również sołtysi z poszczególnych sołectw.   
                                 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 3 do protokołu 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XV/16 z dnia 17 maja 2016 r. 

4. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał i wniosków. Działalność Burmistrza 

między sesjami. 

6. Wykonanie budżetu gminy za 2015 rok oraz zatwierdzenie sprawozdania finansowego      

Gminy Kamieńsk za 2015 rok. 

7. Udzielenie absolutorium dla Burmistrza Kamieńska. 

8. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016; 
2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kamieńsk na lata 2016-

2020; 

3) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Radomszczańskiego; 

4) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Wola Krzysztoporska; 

5) w sprawie udzielenia datacji Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej            

im. dr. Mieczysława Kotarbińskiego w Kamieńsku; 

6) w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów; 

7) w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Kamieńsk; 

8) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (Kamieńsk obręb 2, nr ewid. 

103/1); 

9) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (Dąbrowa, nr ewid. 192/2); 

10) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (Gałkowice Stare, nr ewid. 383). 

9. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

10. Sprawy różne. 

11. Zakończenie obrad. 
 

W załączeniu do protokołu – Zawiadomienie o zwołaniu XVI sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku z 
proponowanym porządkiem obrad.                                                                                          Załącznik Nr 4  
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p u n k t  1 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Otwarcia XVI sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku VII kadencji dokonał Przewodniczący Rady 

Jarosław Kozik witając radnych i zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził, że 

na stan 15. radnych obecnych jest 13., co stanowi quorum a więc Rada może obradować i 

podejmować uchwały. 
 

p u n k t  2 

Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

 

Wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady przeszedł do punktu 3. porządku obrad. 

 

p u n k t 3 
 

Przyjęcie protokołu Nr XV/16 z dnia 17 maja 2016 r. 

 

Nie zgłoszono uwag do protokołu Nr XV/16 z dnia 17 maja 2016 r. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie ww. protokołu. Głosowało 13 radnych. 

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 13 radnych. W wyniku głosowania protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 
 

W związku z wyczerpaniem punktu 3. Przewodniczący Rady przeszedł do punktu 4. porządku 

obrad. 
 

p u n k t  4 
 

Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych. 

 

Sprawozdanie z działalności poszczególnych stałych Komisji Rady w okresie od 18 maja do        

21 czerwca 2016 r. kolejno zdali: 

1) Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury Zdrowia Sportu i Spraw Socjalnych – radna 

Alicja Grządzielska-Deska; 

2) Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej – 

radny Artur Wiewióra; 

3) Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – radny Stefan Górny; 

4) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – radny Waldemar Wasiński; 

 

Ad.1) 

Nie zgłoszono pytań do sprawozdania z działalności Komisji Oświaty Kultury Zdrowia Sportu i 

Spraw Socjalnych.    
 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 
 

Ad.2) 

Nie zgłoszono pytań do sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i 

Ochrony Przeciwpożarowej. 
 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 



 3 

(Na salę obrad przybył Sołtys Sołectwa Barczkowice, p. Zbigniew Dworzyński – godz. 9
15

) 

 

Ad.3) 
Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 

 

Radny M.Kopcik zapytał skąd takie informacje, że wójt Drozdek nie wykazuje zainteresowania, 

jeżeli chodzi o tę drogę Napoleonów-Huta Porajska?  

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa S.Górny odpowiedział: „No, były pieniądze w zeszłym roku 

przekazane z powrotem... 

 

Radny M.Kopcik: „A był Pan, rozmawiał Pan z wójtem Drozdkiem na ten temat czy jest 

zainteresowany czy nie? Skąd takie stwierdzenie, że nie jest zainteresowany?” 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa S.Górny: „No, bo jeżeli pieniądze zwraca z powrotem to nie 

jest zainteresowany tym remontem tej drogi... 

 

Radny M.Kopcik: „A co jest przyczyną, że zwraca te pieniądze, wie Pan?” 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa S.Górny: „Bo nie wywiązał się w tym czasie co miał zrobić.    

I burmistrz informuje cały czas.” 

 
(W trakcie ww. dyskusji na salę obrad przybył Sołtys Sołectwa Napoleonów i Huta Porajska, p. Mariusz Masiarek – 
godz. 9

20
) 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „Ja może powiem w swoim sprawozdaniu parę słów na ten temat jak to 

wygląda na dzień dzisiejszy. Oprócz tego będą Państwo dzisiaj mieli moją propozycję w zmianach 

budżetowych na zagwarantowanie odpowiedniej kwoty właśnie na remont tej drogi.” 

 

Radny M.Kopcik: „Bo z tego Panie Burmistrzu co ja wiem to mieszkańcy tam z tamtego rejonu 

zarówno z Woli Krzysztoporskiej jak i z Gminy Kamieńsk są zainteresowani żeby tam ta droga 

została wybudowana... 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa S.Górny: „Mieszkańcy. Ale wójt nie jest zainteresowany tą 

drogą proszę Pana, bo już piąty rok jest dyskusja nad tą drogą. Od pięciu lat dyskutujemy i nic z 

tego nie ma.” 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik: „Szanowni Państwo będzie wypowiedź w następnym punkcie w tej 

sprawie także... 

 

Radny M.Kopcik: „Wolałbym żeby się w tej sprawie wypowiedział wójt Drozdek czy jest 

zainteresowany czy nie. Dla mnie jest osobą... 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik: „Myślę, że tu Pan Burmistrz ma troszkę więcej informacji na ten 

temat także za chwilę. Jeżeli nie ma więcej pytań to proszę o zabranie głosu Pana 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 
/Radny M.Kopcik opuścił salę obrad/ 
 

Ad.4) 
Nie zgłoszono pytań do sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej. 
 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 8  do protokołu. 
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W związku z wyczerpaniem punktu 4. Przewodniczący Rady J.Kozik przeszedł do punktu 5. 

porządku obrad. 
 

p u n k t  5 
 

Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał i wniosków. Działalność Burmistrza między 

sesjami. 

 

Burmistrz Kamieńska P. Bogdan Pawłowski zdał sprawozdanie z działalności między XV i XVI 

sesją w kolejności: 

1. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miejskiej. 

2. Sprawozdanie z działalności burmistrza. 

Ad. 1. 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego sprawozdania z realizacji uchwał. 
 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 2. 

Burmistrz B.Pawłowski podkreślił, że w okresie od ostatniej sesji odbył szereg spotkań, które 

dotyczyły remontów dróg, dopłat do komunikacji MZK w Radomsku, jak również spotkań z 

dyrektorami szkół działających na terenie Gminy Kamieńsk. Dodał: „Jeżeli chodzi o Powiat 

Radomszczański, a zwłaszcza o Wydział Zarządzania Drogami, bo w tym roku mamy trochę 

środków, które my dokładamy i powiat na naszym terenie chce realizować pewne remonty, 

głównym remontem będzie droga w kierunku Pytowic. Tam będzie duży odcinek zrobiony. Jest 

po przetargu, jest w trakcie badania dokumentacji przetargowej – na tym etapie – i wszystko 

wskazuje, że będzie ta droga robiona. Również pojawiła się (na skutek tych rozmów i innych też 

działań) szansa na poprawę drogi w Gałkowicach Starych, bo tam też mamy drogę, która jest 

bardzo zniszczona. Tam jest szansa na to żeby przynajmniej poprawić jej stan. Starostwo mówi o 

wygospodarowaniu środków z przetargów na drogi i przeznaczenia tam pieniędzy. Chodzi           

o wykonanie pobocza na odcinku gdzie był zrobiony chodnik a później kawałek gdzie nie ma 

pobocza nie ma chodnika. Tam jest duży ruch i stan drogi jest kiepski a dzieci codziennie tam 

dochodzą do przystanku do autobusu, który zabiera je do szkoły. Jest szansa żeby to zrobić. 

Prosiłem żeby w pierwszej kolejności jak tylko będą środki zrobić to pobocze żeby było 

zagwarantowane większe bezpieczeństwo dla dzieci, które tam się przemieszczają. - To takie 

dwie najważniejsze rzeczy, które być może uda nam się załatwić.   

Również skontaktowałem się z Panem Wójtem z Woli Krzysztoporskiej w sprawie drogi 

Napoleonów-Huta Porajska. Przypomnę, że w poprzednim roku było 70 tysiecy przeznaczone, 

było kilka spotkań z Panem Wójtem, byliśmy w terenie określiliśmy rodzaj, w jaki sposób ta 

droga ma być wyremontowana. Miało być zrobione destruktem (warstwa minimum 10 cm 

destruktu) i żeby ta droga była funkcjonalna i żeby nie wyglądała tak jak teraz. Podpisaliśmy 

później stosowne porozumienie. Pierwsze rozmowy były chyba w czerwcu. Pan Wójt określił 

koszt, jaki to ma być. Przedstawiłem taką propozycję na sesji i to zostało przez Państwa 

zaakceptowane. W tej uchwale nie określiliśmy pułapu procentowego. Generalnie umowa była 

taka, że my pokrywalibyśmy koszty materiałów natomiast robocizna byłaby po stronie Gminy 

Wola Krzysztoporska. Podczas realizacji tego porozumienia, które było podpisane jesienią, 

okazało się, że część obecnie zajeżdżonej drogi znajduje się na terenie naszej działki gminnej, 

która nie jest działką drogową, dlatego Pan Wójt tą sprawę mi zgłosił. Teoretycznie można było 

zrobić tak, że można było tam gdzie ta działka drogowa jest po stronie Woli ją doprowadzić do 

takiego stanu żeby tam tę drogę wybudować. W związku z tym, że był późny okres czasu a 

wymagałoby to dodatkowych prac typu wycinka drzew uzyskanie zgody na tę wycinkę, itd., Pan 

Wójt powiedział, że nie będą w stanie tego zrobić do końca roku, że tę sprawę trzeba było 
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przełożyć na rok następny i znaleźć jakieś rozwiązanie. Ja na taką rzecz się zgodziłem, 

przełożyliśmy to na rok obecny. W tym roku na wiosnę z Panem Wójtem się skontaktowałem, 

pojechałem do niego, doszliśmy do wniosku żeby tę drogę robić w tym roku. Oni mieli środki w 

swoich środkach remontowych na budowę dróg (przynajmniej tak to wyglądało z tej rozmowy). 

Pan Wójt skserował mi te ustalenia, które zrobił z geodetą wskazując jak ta droga wygląda w 

stosunku do map geodezyjnych. Umówiliśmy się, że w tym kierunku byśmy poszli żeby to 

wyremontować wspólnie, ale trzymać się tej drogi zajeżdżonej, która w tej chwili jest.    W tym 

celu podjąłem działania takie żeby wydzielić fragment działki, która znajduje się po starej 

żwirowni, która u nas jest zakwalifikowana jako nieużytki rolne, zmienić jej charakter (5- 

metrowego pasa wzdłuż) zmienić charakter jako drogową. I to się stało. I po zrobieniu tego 

ostatnio skontaktowałem się z Panem Wójtem i przekazałem informacje, że tę robotę mamy już 

zrobioną i 70 tysiecy jak w roku poprzednim zaproponuję Państwu żeby znowu przeznaczyć na 

remont tej drogi.  Taką informację przekazałem Panu Wójtowi, że – po pierwsze – działka już jest 

wydzielona na tę chwilę i takie środki na poziomie roku poprzedniego postaram się zabezpieczyć. 

Pan Wójt powiedział, że u nich w tym roku jest trochę krucho z budżetem, bo bardzo dużo 

inwestycji rozpoczęli i te środki może uda mu się znaleźć na remont tej drogi w okresie września, 

co uważam, że nie jest to późny okres do wykonania kwestia zawarcia właściwej umowy i dania 

gwarancji przez wykonawcę. Tak to na dzień dzisiejszy wygląda. Przy tej okazji proszę Państwa 

Radnych żebyście się przychylili do tej zmiany w budżecie do tych 70 tysiecy. Nie wiem ile to 

będzie kosztować, ale zakładam, że jak takie były wyliczenia w tamtym roku technologia byłaby 

taka sama miejsce takie jak wtedy określone to myślę, że ta kwota też się nie zmieni.. To tyle, co 

mogę Państwu powiedzieć o sytuacji związanej z remontami w tym rejonie. 
 

/Na salę obrad przybył radny M.Kopcik/ 
 

Burmistrz B.Pawłowski kontynuował: „Proszę Państwa następne spotkanie, które odbyłem i jest 

dla mnie bardzo istotne i też jest przyszłościowe, to najpierw spotkałem się z wójtem Gomunic a 

później wspólnie odbyliśmy spotkanie z Panem Prezydentem Radomska Panem Ferencem. 

Spotkanie dotyczyło dopłat do komunikacji miejskiej do „jedynki”, bo my tu wspólnie z 

Gomunicami do tej linii dopłacamy. Mamy projekt aneksu. Tak na szybko licząc do tej pory 

dopłacaliśmy około 10 tys. zł miesięcznie a w tej chwili jest to kwota znacznie wyższa. 

Szacujemy, że byłoby to w granicach 17 tysięcy miesięcznie. Ta kwota rośnie z roku na rok i tutaj 

wspólnie z Gomunicami uważamy, że wzrost tych kwot jest dla nas trudny do przyjęcia. Na 

spotkaniu z Panem Prezydentem był również Pan Prezes i Wiceprezes MZK z Radomska i 

ustaliliśmy, że w przyszłym miesiącu odbędą się spotkania w gminach gdzie dokładnie sobie to 

przeliczymy, pokażemy jak sprawa wygląda. Również odbyłem szereg spotkań z dyrektorami 

szkół naszych gminnych, które dotyczyły jakby kilku tematów. Głównym tematem były problemy 

remontów szkół w okresie wakacyjnym, bo co roku takie remonty robimy. Już dzisiaj możemy 

powiedzieć, że jesteśmy w szkole podstawowej i gimnazjum po dużych remontach dachów, czego 

nie wszyscy o tym wiedzą, bo te remonty były robione w okresie majowym. Tego nie widać na 

zewnątrz, ale jest to bardzo ważne. Szykujemy się do serii dalszych remontów. Tych remontów 

chciałoby się zrobić więcej. Państwo z komisji oświaty wiedzą, że dyrektorzy są bardzo chętni i 

chcą remontować, co mnie cieszy, bo czasami jest tak, że dyrektor chce mieć dwa miesiące 

wakacji a nie męczyć się remontami w czasie urlopu. Póki co nasi dyrektorzy są chętni żeby w 

tych remontach uczestniczyć i organizować. Też są pewne kwoty zabezpieczone dzisiaj w 

zmianach w budżecie na te remonty. Nie są wszystkie potrzeby tam ujęte, będziemy szukać w 

budżecie również oświaty. Również podczas tych spotkań z dyrektorami zwłaszcza, jeżeli chodzi 

o ZSP rozmawialiśmy o kwestii naboru. Dużo poświęciliśmy czasu żeby te działania szkoły były 

jak najbardziej widoczne, w czym możemy jeszcze wspomóc. Poszły jeszcze środki na reklamę. 

Także tutaj też mam nadzieję, że też będzie jakiś efekt. 
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Szanowni Państwo, teraz bym przeszedł do takich troszkę innych spraw. W kilku 

miejscowościach w naszej gminie odbyły się Dni Dziecka organizowane przez rady sołeckie 

przez sołtysów przez społeczności lokalne. Bardzo się cieszę, bardzo dziękuję za zaangażowanie 

tych społeczności. Uważam, że wszystkie te festyny były bardzo udane, dzieci były zadowolone. 

Myślę, że to jest dobry kierunek na zagospodarowanie naszej chęci do działania i efekty są bardzo 

fajne. Również odbył się już po raz kolejny Powiatowy Dzień Dziecka w Gminie Kamieńsk. 

Część działań była na hali powiatowej, ale to wcale nie zmniejszyło działań, które były u nas na 

stadionie. Przede wszystkim korzystają zawodnicy, którzy przyjeżdżają na zawody sportowe tutaj 

w ten dzień i korzystają nasze dzieci. W tym roku też były dzieci z Gorzędowa. Przyjechały na te 

atrakcje, które wspólnie z powiatem żeśmy przygotowali. Nie ukrywam, że finanse generalne na 

to daje powiat, więc tym bardziej dla nas jest to rzecz korzystna.  
 

Proszę Państwa, to, co też zostało tu powiedziane przy sprawozdaniu z komisji oświaty, 

zostało podpisane porozumienie ze Skrą Bełchatów (przedtem był turniej). Mamy utworzony 

jakby oddział Akademii Skry Bełchatów, przez co na pewno będzie trochę zajęć w szkole 

podstawowej będzie możliwość spotkania się z niektórymi zawodnikami raz na jakiś czas, którzy 

wśród dzieci i młodzieży cieszą się bardzo dużą popularnością. Był jeden z tych zawodników 

podczas podpisania porozumienia. Podpisanie to było na sali gimnastycznej przy obecności 

dzieci, młodzieży, nauczycieli. Dzieci bardzo zadowolone. Jest obietnica, że na niektóre mecze 

będą organizowane wyjazdy i oni nam zagwarantują wejście na halę, spotkanie z zawodnikami, 

zrobienie sobie zdjęcia czy zdobycie autografu, co powinno w znacznym stopniu zachęcić dzieci 

do tego żeby grać w siatkówkę.  

Jeszcze z takich innych imprez kulturalnych, które się odbyły; 23 maja odbyło się spotkanie 

autorskie z Panią, która napisała książkę o Panu Zarembie. Jest to Pan, który pochodzi z Gminy 

Kamieńsk z Pytowic. Przed wojną mieszkał w Pytowicach. W czasie wojny wiele dobrego zrobił. 

Państwo trochę tę postać znają, bo też kiedyś mieliśmy tutaj list od członka rodziny, Pana 

Profesora Rubacha, który zachęca do popularyzacji tej osoby. I tu jakby obiecałem, bo było 

spotkanie autorskie z młodzieżą z mieszkańcami, podjąłem się popularyzacji tej osoby. Była 

mowa – i myślę, że to jest realne – zrobienie płyty pamiątkowej. Myślę, że najlepiej na świetlicy 

w Pytowicach. Tu jeszcze z Panią Sołtys, z Radą Sołecką, z mieszkańcami trzeba porozmawiać, 

bo już nie ma miejsca gdzie mieszkał jest zniszczone czas swoje zrobił, więc nad tą płytą trzeba 

się zastanowić. Ale również nad popularyzacją tej osoby wśród dzieci, młodzieży, społeczeństwa 

i w inny sposób. Jest już pomysł zorganizowania biegu, który by uczcił i przypomniał tę osobę 

przy tej okazji. Zupełnie niezależnie od tego spotkania nasze dzieci brały udział w konkursie 

poświęconym przypomnieniu ziemiaństwa i na podstawie dziejów tej rodziny młodzież 

gimnazjalna brała udział w konkursie. Ostatnio byli w Krakowie na finale ogólnopolskim i 

znaleźli się w grupie finalistów na czwartym miejscu... Myślę, że do tematu będziemy wracać i o 

tej postaci będziemy sobie przypominać. 
 

Chciałem jeszcze powiedzieć dwie sprawy: pierwsza – chciałbym bardzo podziękować 

wszystkim sołtysom i radom sołeckim, którzy się zaangażowali w dystrybucję jabłek. Jak 

Państwo wiedzą pojawiły się nagle jabłka. Mieliśmy decyzję taką, że bierzemy w tirach. Trudno 

to było oszacować, jakie będą potrzeby. Doszliśmy do wniosku, że dwa tiry to będą właściwą 

ilością. Było to troszkę ratowanie środków naszych rolników. Państwo wiedzą, że był okres, że te 

jabłka przestały być kupowane na niektóre rynki i te jabłka zostały i jeżeli by nie były skupione to 

dla niektórych rolników, którzy z tego żyją byłby to dramat. Nasze państwo skupiło te jabłka 

trochę dzięki środkom unijnym trochę z zaangażowania innych podmiotów. Ten towar się długo 

nie przetrzyma trzeba było w jakiś sposób go zagospodarować i były fundacje, które proponowały 

takie jabłka tylko po naszej stronie musiała być dystrybucja i to dystrybucja dosyć szybka. Udało 

się, daliśmy sobie radę, także bardzo dziękuję tym, którzy się w to zaangażowali.  

I jeszcze jedno podziękowanie – tu bardziej do Kół Gospodyń Wiejskich proszę o przekazanie tej 

informacji. Jesteśmy świeżo po Dniach Kamieńska i jak to niektórzy mówią była moc na 
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stoiskach kół gospodyń. Wszyscy to widzieli i zbieramy pochwały za koła gospodyń. Bardzo nam 

miło i bardzo Państwu dziękuję, że Państwo się tak zaangażowali. Wiedziałem, że będzie dobrze, 

ale nie myślałem, że będzie aż tak dobrze. Uważam, że taka tradycja już będzie i na Dniach 

Kamieńska koła gospodyń będą się co roku prezentować, chwalić, bo naprawdę jest czym. 

Jeszcze raz wielkie wielkie podziękowania dla Kół Gospodyń Wiejskich, bo piękna robota.” 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik podziękował Panu Burmistrzowi za obszerne sprawozdanie i 

zapytał czy są jakieś pytania do przedstawionych informacji. Następnie otworzył dyskusję. 

 

Radny M.Kopcik: „Ja może w kwestii tej drogi Wola Krzysztoporska-Kamieńsk. Pofatygowałem 

się przedzwonić do Pana Wójta i Panie Przewodniczący Pan okłamuje, Pan oszukuje radnych, 

oszukuje sołtysów. Pan Wójt jest bardzo zainteresowany tą drogą. Teraz temat leży po stronie 

Kamieńska, Panie Burmistrzu, bo ta droga przebiega w lesie i ta droga w lesie, która przebiega 

jest na terenie Miasta i Gminy Kamieńsk. I trzeba to geodezyjnie załatwić i wytyczyć tę drogę 

żeby ona leżała w obrębie tej drogi. Także gmina Wola Krzysztoporska jest zainteresowana i 

proszę nie mówić. Dość, że oszukuje Pan radnych i sołtysów to jeszcze Pan zabiera głos w 

imieniu Pana Wójta Drozdka. I Pan Wójt prosił żeby Pan nie wypowiadał się w jego imieniu, bo 

takich informacji Pan nie miał od Pana Wójta, że nie jest zainteresowany. Cały czas ta piłeczka 

leży po stronie Gminy Kamieńsk, bo Gmina Kamieńsk nie wytyczyła drogi w lesie, proszę Pana. 

Jeżeli nie wytyczyła drogi w lesie, więc Gmina Wola Krzysztoporska nie może przystąpić do 

budowy tej drogi... 

 

Radny S.Górny (Przewodniczący Komisji Rolnictwa): „Panie Radny Kopcik, ale, w jakiej gminie 

Pan mieszka ja chciałem się zapytać Pana?.. 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik: „Taka dyskusja nie ma sensu. Czy Pan Górny chciałby zabrać 

głos?” 

 

Radny S.Górny: „Nie, bo ja już znam ten temat. 5 lat czekamy!.. 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „Proszę Państwa, szkoda, że Pana radnego Kopcika nie było w tym 

momencie, kiedy ja przy swoim sprawozdaniu mówiłem o tym... 

 

Radny M.Kopcik: „Przepraszam, że wejdę w słowo... Zaciągałem opinii z Woli Krzysztoporskiej 

od Pana Wójta, myślałem, że zdążę.” 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „Nie wiem jak to Państwu powiedzieć, ale mam taką prośbę, że jak 

Państwo na przyszłość zaciągacie opinii, przynosicie sprawy, bądź zgłaszacie sprawy gdzie 

indziej, to może lepiej zacząć od tego miejsca, które jest najważniejsze czy najwięcej może 

zrobić, czyli od Urzędu Miejskiego w Kamieńsku. Bo czasami... 

 

Radny M.Kopcik: „Ale ważne jest też posłuchać drugiej strony co ona ma do powiedzenia, jakie 

ma zdanie na ten temat. To też jest istotne.” 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „A co chcielibyście Państwo usłyszeć, że jest niezainteresowany 

remontem tej drogi? Przecież jak mnie ktoś zapyta, co ja sądzę na temat krajowej drogi „jedynki” 

to ja jestem zainteresowany żeby była wyremontowana, co ja sadzę na temat innych rzeczy.. 

Zawsze ktoś jest za. Natomiast tu były pewne szczegóły, które Państwu mówiłem. Ja może zrobię 

tak, że spiszemy jakąś informację z datami, kiedy się spotykam. Chociaż ja nie nagrywam nie 

robię notatek, ale może taką informację zrobię, co myśmy zrobili i na jakim to jest etapie, itd. 
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Powiem, że ta droga jest już wydzielona, te środki dzisiaj Państwo będą mogli przegłosować i 

zobaczymy, kiedy będą dalsze działania. Ja powiem tak; jeżeli Państwo chcecie pomóc to 

przyjdźcie do mnie i powiedzcie chcę pomóc, itd., natomiast nie idę w teren i robię „zadymę” czy 

przekazuję jakieś tam informacje. Bo jaką dzisiaj informację, Panie Radny, Pan Wójt z Woli 

odebrał? Taką, że na sesji w Kamieńsku toczy się dyskusja, jest powiedziane, że on jest chętny... 
 

Radny M.Kopcik: „Dobrze znać opinię...  
 

Radny W.Kowalski: „Ja tylko jedno zdanie... Uważam, że pewnych informacji nie należy 

wynosić na zewnątrz. Marian pośpieszyłeś się. Kiedy cię mogę chwalić to chwalić, ale w tym 

wypadku nagannie się o tobie wypowiem... 
 

Radny M.Kopcik: „Ale ja chciałem opinię znać.” 
 

Radny W.Kowalski: „Ale to po opinie w czasie trwania sesji lecisz? Burmistrz ci wykładał kawę 

na ławę a ty poleciałeś w tym czasie.” 
 

Radny M.Kopcik: „Ale tutaj Komisja stwierdziła takie zdanie... 
 

Radny W.Kowalski: „No to co, że Komisja stwierdziła, to ty musisz to wynosić!?” 
 

Radny M.Kopcik: „Ale ja muszę wiedzieć.” 
 

Radny W.Kowalski: „To byś się dowiedział od burmistrza... 
 

Burmistrz B.Pawłowski: „Jeśli mogę powiedzieć... Marian żebyś wiedział – po pierwsze – działka 

jest wydzielona... 
 

Radny D.Barański: „Ale już burmistrz mówił. Ile razy jeszcze o tym będziesz mówił?” 
 

Burmistrz B.Pawłowski: „Ale jeżeli wójt mówi, że nie jest wydzielona piłka jest po naszej 

stronie?.. To już nie jest. Piłka przeszła na jego boisko. Za chwilę od Państwa radnych zależy... 
 

Radny S.Górny: „No znowu musi Pan Kopcik przedzwonić, że działka jest wydzielona.” 
 

Radny M.Kopcik: „Pan nie będzie mi insynuował, co ja mam robić. Jestem radnym, chcę 

wiedzieć, takie chcę mieć informacje. Krótko. Możecie mnie krytykować, nie krytykować, ja chcę 

po prostu wiedzieć. I chcę wiedzieć tak samo od Wójta Gminy Wola Krzysztoporska i wszystko 

na ten temat. Możecie mnie krytykować...  
 

/głośne rozmowy i gwar na sali obrad/ 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik: „Szanowni Państwo, tylko jedno zdanie, nie szafujmy takim 

słowem skłamał czy nie skłamał. Ostatni głos w tej dyskusji Pan Burmistrz.” 
 

Burmistrz B.Pawłowski: „Szanowni Państwo – jeszcze raz Marian żebyś wiedział – działka jest 

wytyczona z tego co mnie jest wiadomo. Dzisiaj zależy od Państwa czy będzie 70 tysiecy 

przeznaczone czy nie, bo my z Panią Skarbnik znaleźliśmy w budżecie pieniądze żeby 

wyremontować tą naszą drogę. Po drugie – mam prośbę, jeżeli Państwo podejmujecie jakieś 

działania, jeżeli Państwo chcecie coś wiedzieć ja z chęcią Państwu wszystko powiem (oczywiście, 

co mogę). I jeżeli Państwo podejmujecie jakieś działania to przyjdźcie i powiedzcie mi co i jak.. 
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Teraz jak będziemy mówić o drodze to będę musiał zacząć od tego, że będę musiał tłumaczyć 

sytuację, jaka dzisiaj zaistniała na sesji.” 
 

Więcej pytań nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik zamknął punkt 5. i przeszedł do punktu 6. porządku obrad. 

 

p u n k t  6 

Wykonanie budżetu gminy za 2015 rok oraz zatwierdzenie sprawozdania finansowego      

Gminy Kamieńsk za 2015 rok. 

Skarbnik Gminy p. Maria Ozga przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2015 

rok oraz sprawozdanie finansowe Gminy Kamieńsk za 2015 rok. 
 

Ww. sprawozdania stanowią załącznik do protokołu: 
 

- sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2015 r.  –  załącznik Nr 10 
 

- sprawozdanie finansowe gminy za 2015 r.                 –  załącznik Nr 11 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik otworzył dyskusję na temat przedstawionych informacji. 
 

Nie zgłoszono pytań. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik odczytał Uchwałę Nr II/105/2016 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 23 maja 2016 r. w sprawie opinii                        

o sprawozdaniu Burmistrza Kamieńska z wykonania budżetu za rok 2015.  
 

 

Ww. uchwała stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 

 

Nie zgłoszono pytań. 
 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Gminy Kamieńsk za rok 2015. 
 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Gminy Kamieńsk za rok 2015. Głosowało 13 radnych.                     

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XVI/158/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 21.06.2016 r. w 
sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Kamieńsk za rok 2015.               Załącznik Nr 13 

 

W związku z wyczerpaniem punktu 6. Przewodniczący Rady przeszedł do punktu 7. porządku 

obrad. 

p u n k t  7 
 

Udzielenie absolutorium dla Burmistrza Kamieńska. 
 

Przewodniczący Rady odczytał opinię i wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Kamieńsku o udzielenie absolutorium dla Burmistrza Kamieńska za rok 2015 oraz Uchwałę       

Nr II/156/2016 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia               
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15 czerwca 2016 r. w sprawie opinii wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kamieńsku  

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Kamieńska. 
 

W załączeniu do protokołu – ww. dokumenty: 
- opinia i wniosek Komisji Rewizyjnej  –  załącznik Nr 14 
- uchwała Składu Orzekającego RIO  –  załącznik Nr 15 

 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionych informacji.   
 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza 

Kamieńska za rok 2015, następnie poddał go pod głosowanie. 

Głosowało 13 radnych. „Za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych. W wyniku głosowania 

ww. uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XVI/159/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 21.06.2016 r. w 
sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Kamieńska za rok 2015.                             Załącznik Nr 16 

 

Przewodniczący Rady dodał: „Ja chciałbym podziękować nie tylko Panu Burmistrzowi i Panu 

Sekretarzowi, ale także wszystkim Paniom i Panom Radnym za współpracę, jeżeli chodzi o 

budżet. Oczywiście zawsze będą różnice zdań natomiast na tym polega demokracja by te różnice 

zdań czyniły tylko dobro dla naszych mieszkańców, a myślę, że ten budżet jak i kolejne będą tego 

przykładem. Jeszcze raz Wam wszystkim dziękuję i gratuluję Panie Burmistrzu.” 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „Szanowni Państwo bardzo dziękuję za takie głosowanie, ale powiem, że 

zdziwiłbym się gdyby to głosowanie było inne. Staramy się tutaj wspólnie z Panią Skarbnik, która 

właściwie znacznie więcej pracy wkłada w wykonanie budżetu, dbanie o jego właściwą 

konstrukcję i zmiany, bo to nie jest taka prosta sprawa. To nie jest tak, że możemy sobie dowolnie 

konstruować i zmieniać, bo wielokrotnie są tutaj wątpliwości. Wielokrotnie trzeba z RIO toczyć 

rozmowy i dyskusje jak możemy zmienić i nawet jak mamy pieniądze to na wiele rzeczy nie 

możemy przeznaczyć i musimy w jakiś inny sposób uzasadnić żeby te środki przeznaczyć. Bardzo 

bardzo dziękuję Państwu radnym za to, że tak żeście dzisiaj podsumowali pracę moją, ale i całego 

urzędu, bo wszyscy pracownicy pracują na wykonanie tego budżetu. Myślę, że to, co budżet 

Gminy Kamieńsk w roku 2015 mógł zapewnić to zapewnił. Nie zadłużyliśmy się bardziej, nie 

żyliśmy na kredyt, wręcz tych środków nam zostało, przez co w tym roku możemy trochę więcej 

zrobić. Ja chcę Państwu przypomnieć, że w tym roku będzie o środki unijne ciężko żeby coś z 

zewnątrz pozyskać, a myślę, że Państwo nie odczuwają ani w tym budżecie ani poprzednim, że 

jest bieda i zaciskamy pasa. Pracujemy na tym samym poziomie. Nie robimy takich wariactw, że 

przed wyborami wszystko nagle robimy a po wyborach dwa czy trzy lata spłacamy kredyty żeby 

później móc wziąć następny. Nie robimy wirtualnych sytuacji, że zawyżamy budżet żeby kredyty 

brać tak jak to się dzieje gdzie indziej. Pracujemy spokojnie i rytmicznie cały czas, ale to jest 

również dzięki Państwu. Dzięki radnym, sołtysom, mieszkańcom, którzy często rozumieją, że 

budżet nie jest z gumy, że staramy się dzielić równomiernie te pieniądze, żeby każde sołectwo 

każda miejscowość miała, żeby coś się działo. W niektórych sołectwach trudno może coś 

wymyślić na siłę, bo jak jest małe sołectwo to nie będziemy budować jakieś ogromnej świetlicy. 

Także w wielu sołectwach mieszkańcy się cieszą, że jest droga i światło się świeci i z tego są 

zadowoleni. Miasto Kamieńsk zawsze w tych podziałach będzie dostawać trochę więcej, bo tu są 

szkoły tu są instytucje, z których wszyscy korzystamy. Także, proszę Państwa, życzyłbym sobie 

w tym podziękowaniu, które chcę Państwu przekazać i przekazać również swoim pracownikom 

żeby te następne budżety były podobne żebyśmy zawsze mieli tę swobodę finansową, że możemy 

robić inwestycje, że jeżeli się coś zdarzy, coś wypadnie trzeba dołożyć parę czy parędziesiąt 

złotych, to nam się udaje te pieniądze znaleźć. Ale to dzięki mądrości, że tak powiem całego 

urzędu gminy i mądrości sołtysów i Państwa radnych, że Państwo mają oczekiwania i do budżetu 
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i do urzędu potrafimy myślę w dobry sposób zaspakajać. Jeszcze raz bardzo dziękuję Państwu 

Radnym Państwu Sołtysom, bo to jest nasz wspólny budżet. Państwo konstruują, podpowiadają, 

czasami muszą się zgodzić, że w tym roku czegoś nie będzie będzie w następnym roku, oraz 

wielkie podziękowania tutaj dla Pani Skarbnik.” 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik zamknął punkt 7. i ogłosił przerwę do godz. 11
00

. 

Po przerwie (w godz. 10
40 

–11
00

) Przewodniczący Rady wznowił obrady i przeszedł do punktu 8. 

porządku obrad. 
 

p u n k t  8  

Podjęcie uchwał. 

 

Burmistrz B.Pawłowski zgłosił wniosek: 

 „O rozszerzenie porządku obrad o uchwałę w sprawie zmiany uchwały 30 grudnia 2014 r. 

w sprawie ustalenia wysokości diety dla radnych Rady Miejskiej w Kamieńsku.” 

Dodał: „Szanowni Państwo uchwała jest taka jak poprzednio za wyjątkiem punktu piątego. Punkt 

piaty proponowałbym zmienić, że: radni będący członkami czterech i więcej komisji – 540 zł. Do 

tej pory było, że radni będący członkami czterech i więcej komisji – 440 zł. Od poprzedniej sesji 

mamy taką sytuację, że jeden radny jest w czterech komisjach i myślę, że taką korektę wypadałoby 

tutaj zrobić.” 

 

Radny M.Kopcik zapytał, który to radny jest w czterech komisjach? 

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że Pan radny Szczepanik. 
 

Więcej pytań nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie przyjęcie wniosku o zmianę porządku obrad 

i wprowadzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/27/14 Rady Miejskiej w 

Kamieńsku z dnia 30 grudnia 2014 r. w sprawie ustalenia wysokości diety dla radnych Rady 

Miejskiej w Kamieńsku. Głosowało 13 radnych. „Za” przyjęciem wniosku głosowało 13 radnych. 

W wyniku głosowania wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
 

Po zmianie porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XV/16 z dnia 17 maja 2016 r. 

4. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał i wniosków. Działalność Burmistrza 

między sesjami. 

6. Wykonanie budżetu gminy za 2015 rok oraz zatwierdzenie sprawozdania finansowego      

Gminy Kamieńsk za 2015 rok. 

7. Udzielenie absolutorium dla Burmistrza Kamieńska. 

8. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016; 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kamieńsk na lata 

2016-2020; 

3) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Radomszczańskiego; 

4) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Wola Krzysztoporska; 
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5) w sprawie udzielenia datacji Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki 

Zdrowotnej im. dr. Mieczysława Kotarbińskiego w Kamieńsku; 

6) w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów; 

7) w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Kamieńsk; 

8) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (Kamieńsk obręb 2, nr ewid. 

103/1); 

9) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (Dąbrowa, nr ewid. 192/2); 

10) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (Gałkowice Stare, nr ewid. 

383); 

11) w sprawie zmiany uchwały Nr IV/27/14 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia            

30 grudnia 2014 r. w sprawie ustalenia wysokości diety dla radnych Rady Miejskiej 

w Kamieńsku; 

9. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

10. Sprawy różne. 

11. Zakończenie obrad. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady R.Jurczyk zapoznała radnych z następującymi projektami uchwał: 

 

 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016; 

Skarbnik Gminy M.Ozga omówiła załączniki do przedstawionej uchwały. Następnie poprosiła 

radnych o wprowadzenie jeszcze kilku zmian, które są podyktowane decyzją wojewody 

zwiększającą środki na pomoce naukowe do szkół podstawowych i gimnazjum (na darmowe 

podręczniki. Dodała: „Zwiększylibyśmy plan dochodów: w rozdziale 80101 paragraf 2010 – 

dotacja na zadania zlecone na zakup podręczników – o kwotę 22.984 zł; w rozdziale 80110 – 

gimnazja, też dotacja na zadania zlecone na zakup tych podręczników – kwota 20.550 zł;             

w rozdziale 80150 paragraf 2010 – wydatki związane z realizacją stosowania specjalnych metod 

nauki w szkołach – zwiększenia o 970 zł.  

Jeżeli chodzi o plan wydatków to: dodalibyśmy rozdział 80101 – szkoły podstawowe zakup 

pomocy naukowych - plan by był zwiększony o 22.756 zł; paragraf 4210 zakup materiałów – 

zwiększenie 228 zł; w gimnazjum – zakup pomocy naukowych – zwiększenie wynosiłoby 20.346 

zł natomiast zakup materiałów 204 zł; w rozdziale 80150 zwiększenie na zakup pomocy 

naukowych 960 zł natomiast zakup materiałów 10 zł.  

Jeszcze kolejna zmiana to dodać jeszcze jedno zadanie, ale żeby nie zburzyć zbytnio budżetu to to 

zadanie byśmy sfinansowali z rezerwy inwestycyjnej. Czyli rozdział 75818 paragraf 6800 

zmniejszony by był o 5 tys. natomiast zwiększenie by było w rozdziale 92605 paragraf 6050.     

Te środki przeznaczone by były na budowę boiska do piłki plażowej... 
 

Radny M.Kopcik: „A ta rezerwa jeszcze ile będzie wynosić?” 
 

Skarbnik Gminy M.Ozga: „Po zmianach jakieś 100 tysięcy złotych. Musiałaby teraz zerknąć, bo 

akurat tutaj nie mam... 

 

Radny M.Kopcik: „Bo mam taką propozycję Panie Burmistrzu, bo weszła petycja mieszkańców 

ulicy Reymonta żeby tam po jednej stronie został wybudowany chodnik, żeby też ewentualnie 

przeznaczyć tam 50-60 tysięcy. A tam jest potrzeba... Zresztą tam się ustosunkowali mieszkańcy 

ulicy Secomskiego, ulicy Reymonta, że chodzą dzieci ze Ściegien, tzn. z ulicy Kościuszki, z 

Secomskiego i innych pozostałych ulic do szkoły i chodzą asfaltem. A tam jest dość poważny 
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ruch kołowy, jeździ dużo osób motorami i samochodami i boją się o bezpieczeństwo swoich 

dzieci a także o swoje. Akurat dzisiaj takie pismo wpłynęło do Rady żeby ewentualnie może Rada 

też przegłosowała żeby tam chodnik powstał.” 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „Czy to jest w kompetencji Rady, Pani mecenas?” 

 

Radny M.Kopcik: „Ja taką rzucam sugestię. Nie wiem jak się Pan do tego ustosunkuje. To jest 

poważny temat, bo tam płacą ludzie podatki mieszkają tam od 15 lat wszędzie w Kamieńsku są 

chodniki a na tej ulicy właśnie chodnika nie ma.” 

 

Przewodniczący Rady przerwał dyskusję i zapytał Panią Skarbnik czy chciałaby jeszcze coś 

dodać odnośnie przedmiotowej uchwały. 

 

Skarbnik Gminy M.Ozga: „Jeszcze tutaj w związku z tymi zmianami na pierwszej stronie 

uchwały zwiększylibyśmy plan dochodów nie o 71.000 zł tylko o 115.504 zł. Natomiast w 

paragrafie drugim uchwały nie o 71.000 zł tylko kwota zwiększenia podatków o 115.504 zł.   

Tym samym zapisy określone w paragrafie szóstym, czyli dochody będą wynosić nie 25.791.000 

(jak było wcześniej), ale 25.836.095,75. Natomiast wydatki po tych zmianach wynosić będą 

27.200.095,75 zł. To tyle, jeżeli chodzi o zmiany.” 

 

Radny M.Kopcik: „Nie dostałem odpowiedzi czy jest możliwość takich zmian?” 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „Przepraszam, ale mówimy teraz o uchwale budżetowej, zmianie 

budżetowej. Chyba o tym mówimy? Ja prosiłem Panią mecenas o odpowiedź.” 

 

Adwokat p. Karina Zakrzewska: „Projektodawcą budżetu jest burmistrz a w obecnej chwili 

jesteśmy na etapie zmiany uchwały budżetowej. Również ten projekt pochodzi od burmistrza no i 

Rada swoją opinię na temat tej uchwały wyraża głosując, każdy radny indywidualnie, głosując za 

zmianą bądź przeciwko tej zmianie. Mamy określoną propozycję i głosujemy nad tą określoną 

propozycją. Jeżeli burmistrz w jakimś przyszłym czasie uzna, że rzeczywiście takie zmiany jakby 

uwzględniające również tutaj budowę jednego czy drugiego chodnika, czy jakkolwiek inną 

inwestycję, zasługują czy są możliwe do realizacji i konieczne to też w ten sposób po prostu 

zaproponuje stosowne zmiany a Rada te zmiany przyjmie bądź nie.” 
 

Radny M.Kopcik: „Ja się zwracam bezpośrednio do burmistrza żeby takie zmiany zrobił.” 
 

Burmistrz B.Pawłowski: „Ja się pytam na czyim gruncie ten chodnik ma być robiony? Pan radny 

podpisał się pierwszy, więc powinien wiedzieć, że to nie jest grunt gminny tylko na razie 

prywatnych właścicieli (mieszkańców) i jeżeli przekażą to.. Trzeba temat przebadać przygotować. 

Te pieniądze, które Marian mówisz może starczą na podziały geodezyjne i wykup tych działek. 

Może na tyle starczą.” 
 

Radna A.Grządzielska-Deska: „Ja może to skomentuję... Propozycja, którą tu Pan radny Kopcik 

rzucił żeby to przegłosować dzisiaj jest nierozsądna, dlatego że w każdym gospodarstwie 

domowym gdziekolwiek jest musi zostać rezerwa i tej rezerwy się nie rusza, bo nie wiadomo co 

może być. Nigdy nie wydaje się wszystkiego do złotówki. Trzeba to przemyśleć, zaplanować.” 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik zamknął dyskusję i przeszedł do głosowania. W pierwszej 

kolejności poddał pod głosowanie zmiany podyktowane przez Skarbnik Gminy.              

Głosowało 13 radnych. „Za” przyjęciem zmian głosowało 13 radnych. W wyniku głosowania 

zmiany zostały przyjęte jednogłośnie. 
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Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie gminy na rok 2016(ze zm.). Głosowało 13 radnych. „Za” przyjęciem uchwały głosowało           

13 radnych. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XVI/160/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 21.06.2016 r. w 
sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016.                                                                      Załącznik Nr 17  

 

Radna Alicja Grządzielska-Deska opuściła obrady sesji – godz. 11
30 

Stan radnych na sesji  – 12. 

 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2020;                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               

Skarbnik Gminy omówiła przedstawiony projekt uchwały z uwzględnieniem zmian będących 

konsekwencją zmian wprowadzonych do budżetu w poprzedniej uchwale.  
 

Nie zgłoszono pytań.  
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzone zmiany. Głosowało 12 radnych.          

„Za” przyjęciem zmian głosowało 12 radnych. W wyniku głosowania zmiany zostały przyjęte 

jednogłośnie. 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2020. Głosowało 12 radnych.  „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało 12 radnych. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XVI/161/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 21.06.2016 r. w 
sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kamieńsk na lata 2016-2020.     Załącznik Nr 18 

  
 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Radomszczańskiego; 

 

Burmistrz B.Pawłowski omówił ww. projekt uchwały. 

 

Radny W.Wasiński zapytał, od którego momentu będzie ta droga robiona, za mostem czy przed 

mostem? 
 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział: „Z tego co wiem od Pytowic w kierunku Kleszczowa. Tu z 

przodu ma być zrobiony chodnik i pobocza i tu ma być najpierw zrobiony projekt na to, więc 

myślę, że starostwo się jeszcze nie uwinęło z projektem. Wiem, że projekt jest w trakcie 

konsultacji i tu jest to projektowane. Tam, dalej jest to na odcinku Pytowice.”  
 

Więcej pytań nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Radomszczańskiego. Głosowało 12 radnych.  „Za” przyjęciem uchwały 

głosowało 12 radnych. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XVI/162/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 21.06.2016 r. w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Radomszczańskiego.                            Załącznik Nr 19 

 
 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Wola Krzysztoporska; 

 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Wola Krzysztoporska. Głosowało 12 radnych.  „Za” przyjęciem uchwały 

głosowało 12 radnych. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XVI/163/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 21.06.2016 r. w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Wola Krzysztoporska.                             Załącznik Nr 20 

 

 w sprawie udzielenia datacji Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki 

Zdrowotnej im. dr. Mieczysława Kotarbińskiego w Kamieńsku; 

 

Radna I.Kuliberda zapytała czy jest osoba, która będzie umiała obsługiwać ten aparat do 

laseroterapii? 

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że tak. 
 

Więcej pytań nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia datacji 

Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej im. dr. Mieczysława Kotarbińskiego 

w Kamieńsku. Głosowało 12 radnych.  „Za” przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych.             

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XVI/164/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 21.06.2016 r. w 
sprawie udzielenia datacji Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej im. dr. Mieczysława 
Kotarbińskiego w Kamieńsku.                                                                                                Załącznik Nr 21 

 

 w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów; 

 

Sekretarz Gminy R.Kurman wyjaśnił, że zgodnie z opinią Państwowego Powiatowego Inspektora 

Sanitarnego do projektu uchwały, który Państwo radni otrzymali w materiałach na sesję, muszą 

być wprowadzone pewne zmiany żeby później ta uchwała nie została zakwestionowana przez 

organ nadzoru, czyli wojewodę. Następnie przedstawił, w których miejscach trzeba dokonać tych 

zmian. Powiedział: „Proszę Państwa, jeżeli chodzi o zmiany to jest czysta kosmetyka. W tym 

materiale, który Państwo dostali w podstawie prawnej pierwsza część to jest ustawa o 

samorządzie gminnym to jest wszystko dobrze natomiast potem czytamy dalej: oraz art. 6e ustęp 

3 do 3d ustawy z dnia 13 września 1998 r. o utrzymaniu czystości i porządku w 

gminach..(publikacja) i potem dopisujemy: „po zasięgnięciu opinii Państwowego Powiatowego 

Inspektora Sanitarnego w Radomsku uchwala się, co następuje. 

2)  Paragraf 1. ustęp 1. punkt 2 – tam mamy pod literą a) zmieszane (nieselektywne). Proponuję 

żeby wyraz nieselektywny skreślić, ponieważ w ustawie o utrzymaniu czystości i porządku 

nie ma wyrażenia nieselektywne. I tutaj mógłby nam wojewoda zarzucić, że takiego 

sformułowania nie ma natomiast w uchwale Rady Miejskiej w Kamieńsku takie się znalazło. 

3) W punkcie 3) odbieranie odpadów komunalnych zmieszanych (nieselektywnych) – wyraz 

nieselektywnych skreślamy. 

4) Paragraf 2 ust. 1 – ustęp ten kończy się sformułowaniem: oraz zużyte opony. Proponuję, aby 

wyraz „oraz” skreślić, po zużyte opony przecinek, i dopisać: oraz odpady zielone.      

Odpadów nigdzie nie ma natomiast one powinny być wpisane z uwagi na to, że w przypadku, 

jeżeli gmina będzie organizowała kolejny przetarg na odbiór odpadów komunalnych nie 

można wpisać w specyfikacji odpadów zielonych, jeżeli w tej uchwale ich nie ma. 
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5) Na kolejnej stronie paragraf 3. – tutaj zapisano, że warunkiem przyjęcia w PRZO tych 

odpadów wielkogabarytowych jest okazanie dowodu uiszczenia opłaty. Otóż ustawa nie 

przewiduje takiej konieczności, zatem gdybyśmy ten paragraf zostawili to wojewoda w trybie 

nadzoru by tę uchwałę uchylił, dlatego ten paragraf trzeci proponuję wykreślić. W związku z 

tym paragraf 4. otrzymuje numer 3. Zdanie drugie w tym paragrafie (końcowe zdanie): oraz 

na stronie internetowej urzędu miasta. Nie ma urzędu miasta tylko urząd miejski, bo siedzibą 

władz jest miasto i stąd urząd miejski, a poza tym urząd miejski nie ma strony. Powinno być: 

oraz na stronie internetowej Gminy Kamieńsk. 

6) Kolejny paragraf (po zmianie numer 4) i końcowe sformułowanie: lub telefonicznie do Urzędu 

Miasta w Kamieńsku. Otóż nie miasta tylko: do Urzędu Miejskiego w Kamieńsku.  

7) Kolejne paragrafy otrzymują kolejne numery, czyli paragraf pierwotnie oznaczony, jako 6 

otrzymuje numer 5 a paragraf 7 numer 6.  

I to byłyby wszystkie zmiany po opinii Powiatowego Inspektoratu Sanitarnego.” 

 

Radny W.Wasiński: „Jeżeli tu są takie zmiany to ja tu mam jeszcze taką sprawę; w paragrafie 2. 

ust. 1 dodać punkt trzeci, który mówiłby o zbiórce tych odpadów wielkogabarytowych.” 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „Na podstawie tych zapisów możemy taką zbiórkę robić. Nie potrzeba 

dodatkowych zapisów. Teraz robimy na podstawie tych zapisów, które są i nie ma 

przeciwwskazań. Jest taka możliwość i to wynika z umowy, która jest zawarta między gmin a 

firmą, która przystępuje do przetargu i wygrywa przetarg.” 

 

Radny D.Barański: „A co np. z gruzem z rozbiórki?” 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „Jest tu punkt: odpady budowlane i z rozbiórki. Oczywiście mówimy o 

odpadach budowlanych od prywatnych mieszkańców nie od firm.” 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zgłoszone poprawki. Głosowało 12 radnych.  „Za” 

przyjęciem poprawek głosowało 12 radnych. W wyniku głosowania ww. poprawki zostały 

przyjęte jednogłośnie. 

Następnie Przewodniczący Rady projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. Głosowało 12 radnych.  „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało 12 radnych. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XVI/165/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 21.06.2016 r. w 
sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów.                   Załącznik Nr 22 

 

 w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Kamieńsk; 

 

Sekretarz Gminy R.Kurman wyjaśnił, że Powiatowy Inspektor Sanitarny również proponuje 

uzupełnienie naszego projektu w następujący sposób: „Dział III. Częstotliwość i sposób 

pozbywania się odpadów komunalnych i nieczystości ciekłych z terenu nieruchomości oraz          

z terenów przeznaczonych do użytku publicznego” – w tym dziale są rozpisane odpady komunale 

natomiast brak jest informacji na temat nieczystości ciekłych, dlatego taką informację należy 

dopisać. Będzie to paragraf 9. ustęp 2. i będzie dopisane następujące sformułowanie: Właściciele 

nieruchomości zobowiązani są do opróżniania bezodpływowych zbiorników z częstotliwością 
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dostosowaną do ilości ścieków i pojemności zbiornika tak, aby nie dopuścić do przepełnienia 

zbiornika.” 
 

Nie zgłoszono pytań. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie ww. poprawkę. Głosowało 12 radnych.  „Za” 

przyjęciem poprawki głosowało 12 radnych. W wyniku głosowania ww. poprawka została 

przyjęta jednogłośnie. 

Następnie Przewodniczący Rady projekt uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Kamieńsk(ze zm.). Głosowało 12 radnych.  „Za” przyjęciem uchwały 

głosowało 12 radnych. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XVI/166/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 21.06.2016 r. w 
sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Kamieńsk.             Załącznik Nr 23 

 

 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (Kamieńsk obręb 2, nr ewid. 

103/1); 
 

Radny Kopcik zapytał czy jest taka potrzeba żeby to kupić? 

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział: „Tak, ale jak Państwo sądzą. Jak nie kupimy to się nic nie 

stanie kupimy za rok czy za pięć.” 
 

Radny Kopcik: „A za ile mamy kupić?” 

 

Przewodniczący Rady: „Będzie wycena dopiero.” 
 

Więcej pytań nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości (Kamieńsk obręb 2, nr ewid. 103/1). Głosowało 12 radnych.                

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XVI/167/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 21.06.2016 r. w 
sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (Kamieńsk obręb 2, nr ewid. 103/1).   Załącznik Nr 24 

 

 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (Dąbrowa, nr ewid. 192/2); 

 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie nieruchomości (Dąbrowa, nr ewid. 192/2). Głosowało 12 radnych. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało 12 radnych. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XVI/168/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 21.06.2016 r. w 
sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (Dąbrowa, nr ewid. 192/2).                    Załącznik Nr 25 

 

 

 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (Gałkowice Stare, nr ewid. 383); 

 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie nieruchomości (Gałkowice Stare, nr ewid. 383). Głosowało 12 radnych.  „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało 11 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. W wyniku głosowania uchwała 

została przyjęta wymagana większością głosów. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XVI/169/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 21.06.2016 r. w 
sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (Gałkowice Stare, nr ewid. 383).           Załącznik Nr 26 

 

 w sprawie zmiany uchwały Nr IV/27/14 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 30 grudnia 

2014 r. w sprawie ustalenia wysokości diety dla radnych Rady Miejskiej w Kamieńsku; 

 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

IV/27/14 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 30 grudnia 2014 r. w sprawie ustalenia wysokości 

diety dla radnych Rady Miejskiej w Kamieńsku. Głosowało 12 radnych. „Za” przyjęciem uchwały 

głosowało 12 radnych. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XVI/170/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 21.06.2016 r. w 
sprawie zmiany uchwały Nr IV/27/14 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 30 grudnia 2014 r. w sprawie 
ustalenia wysokości diety dla radnych Rady Miejskiej w Kamieńsku.                                    Załącznik Nr 27 

 

W związku z wyczerpaniem projektów uchwał Przewodniczący Rady J.Kozik zamknął punkt 8.      

i przeszedł do punktu 9. porządku obrad. 

p u n k t  9 
 

Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik poinformował, że dzisiaj tuż przed sesją wpłynęło pismo od 

mieszkańców ulic: Secomskiego i Reymonta w Kamieńsku w sprawie wykonania chodnika przy 

ulicy Reymonta w Kamieńsku. Następnie odczytał ww. pismo. 
 

W załączeniu do protokołu – ww. pismo mieszkańców.                                                         Załącznik Nr 28 

 

Radny M.Kopcik: „Ja mam pytanie, kiedy Pan Burmistrz spotka się z tymi mieszkańcami?” 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „Trudno mi powiedzieć. No nie wiem, kiedy mieszkańcy będą chcieli 

spotykać się ze mną. A konkretnie, w jakiej sprawie? Bo nie wszystko jest tam napisane. Ja muszę 

to przepracować muszę przeliczyć... 

 

Radny M.Kopcik: „To zapytam, kiedy Pan Burmistrz przyjmuje interesantów? To może wtedy?” 

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że we wtorki między godziną 16-tą a 17-tą. 
 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

p u n k t  10 

Sprawy różne. 

 

Spraw różnych nie zgłoszono. 
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p u n k t  11 

Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Jarosław Kozik podziękował radnym i zaproszonym gościom za przybycie 

i udział w sesji. Zakończył obrady wypowiadając formułę: „zamykam XVI Sesję Rady Miejskiej 

w Kamieńsku VII kadencji.” 

 

 

Protokołowała: 

 

Halina Bąkowicz 

 

 

 


